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Start på videresendt besked: 

Fra: Flemming Kortsen <flkor@slagelse.dk> 

Dato: 27. oktober 2016 kl. 09.00.01 CEST 

Til: Flemming Kortsen <flkor@slagelse.dk> 

Emne: Anmodning om konkret sags på  EPM møde 7. november 2016 i henhold til initiativretten - 

Grødeskæring.  

 

 

Sendt fra min iPad 

 

Start på videresendt besked: 

Fra: Steen Albert Olsen (Byråd) <stols@slagelse.dk> 

Dato: 17. oktober 2016 kl. 18.25.54 CEST 

Til: Villum Christensen (Byråd) <villum@slagelse.dk> 

Cc: Flemming Kortsen <flkor@slagelse.dk>, Lone Irene Wenzell <lowe@slagelse.dk>, 

Steen Albert Olsen (Byråd) <stols@slagelse.dk> 

Emne: Anmodning om konkret sags på førstkommende EPM møde 7. november 

2016 i henhold til initiativretten - Grødeskæring.  

  
Til formand for EPM - Villum Christensen 

cc. Flemming Kortsen og Lone Irene Wenzell 

  

Jeg fremsender på vegne af den socialdemokratiske gruppe en anmodning om en konkret 

sag på førstkommende udvalgsmøde den 7. november 2016 i henhold til initiativretten. 

Baggrunden er at vi i  udvalget i efterår 2015 havde vi en del polemik i udvalget og med 

UFV95 omkring grødeskæringen.  

  

Derfor kunne vi godt tænke os en aktuel vurdering af det øgede samarbejde i 2016 - i forhold 

til administration, entreprenør, vores egne folk i marken og UFV95 for så vidt 

grødeskæringen.  

  

• Herunder hvordan sikres, at de gode kollegaer der laver manuel beskæring er og 

bliver uddannet - samt hvordan der sikres kontrol af arbejdets udførsel generelt.  
• Hvilke skriftlige aftaler arbejder entreprenøren efter i dag med hensyn til og 

grødeskæring og den nye 2016 kontrakt? 
• Så var der den med strømrendebredde hvor vores mand og Per var uenige om der 

var 3,20 meter eller 1,80 meter. Hvordan rapporteres og hvordan opmåles 

strømrendebredderne i dag? 
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Afslutningsvis forstår jeg ikke helt den kritik, der rejses mod UFV95 i forhold til ålen. Jeg har 

flere gange læst i høringssvar, at udsætningsforeningen er meget bekymrede for denne 

fiskeart i relation til revision af de nye vandløbsregulativer?.  

  

Direkte adspurgt Per om UFV95 eller andre kunne havde interessekonflikter med ålen var 

svaret klart nej – men de havde også hørt dette udsagn tidligere fra Thomas Hilkjær. 

  

Vi vil se frem til en redegørelse og drøftelse af foranstående. 

  
Det sammenkædede billede kan ikke v ises. F ilen er muligvis blevet flyttet, omdøbt  
eller slettet. Kontrollér, at linket peger på den korrekte fil og placering.

  

 

Med venlig hilsen 
 
Steen Olsen  
Byrådsmedlem 
Hønagervej 2 
4230 Skælskør 
 
Dir. tlf: 20 45 57 32 
stols@slagelse.dk 
www.slagelse.dk  
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